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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Търговско-промишлена палата – Стара Загора е партньор на събитието На 25.09.2024г. от 10.00 ч в Общинска
спортна зала Иван Вазов град Стара Загора, ул. Генерал Гурко 102 ще се проведе ТРУДОВА БОРСА. Потвърдете
участието си на е-поща: /dbt-912@az.government.bg/ или на телефон 0878274955 Дирекция Бюро по труда гр. Стара
Загора 

Информация от Европа директно – Бургас. Бургаската търговско-промишлена палата е приемна структура на
Европейски информационен център ЕД – Бургас. Влезе в сила законодателство на ЕС, което ще позволи
определянето на изискванията и информацията, която да се предоставя, за екопроектирането на почти всички
категории физически стоки, които се предлагат на пазара на ЕС. Новият Регламент за екопроектира... 

Информация от Европа директно – Бургас. Бургаската търговско-промишлена палата е приемна структура на
Европейски информационен център ЕД – Бургас. Изменението на климата е неоспоримо и човешката дейност не
може да остане безучастна към този процес. Въпреки това настоящите европейски политики в областта на
климата не успяват да използват пълния потенциал на частния сектор – производители, мрежови к... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
24)

Казусът с "Автостъкла" ООД е повод за тълкувателно дело на ВКС, две досъдебни производства, три
дисциплинарни дела срещу адвокати за лишаване от права и над 40 граждански и търговски делаТемата накратко
Спор между съдружници за подялба на фирма се превръща в схема за източване на дружеството Основен
инструмент за тази схема е арбитраж, създаден от адвокатите-консултанти Държавата няма никакви м... 

Заглавие: Покана от Агенцията по заетостта
Дата: 04.09.2024 16:01
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Ново законодателство за повишаване на устойчивостта на продуктите на пазара на ЕС
Дата: 04.09.2024 12:28
Медия: Грамофона

Заглавие: Пазарни решения в климатичните политики на ЦИЕ
Дата: 04.09.2024 12:09
Медия: Грамофона

Заглавие: Как се превзема бизнес чрез арбитраж
Дата: 05.09.2024 06:51
Медия: Капитал

https://chambersz.com/2024/09/04/pokana-ot-agenciyata-po-zaetostta/
https://www.gramofona.com/business-jug/novo-zakonodatelstvo-za-povishavane-na-ustoychivostta-na-produktite-na-pazara-na-es
https://www.gramofona.com/business-jug/pazarni-resheniya-v-klimatichnite-politiki-na-cie
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pravo/2024/09/05/4670671_kak_se_prevzema_biznes_chrez_arbitraj/


Миналата година МВФ прогнозира, че цената на петрола за кралството ще бъде 80,90 долара за барел, което го
връща към фискален дефицит след първия му излишък от близо десетилетиеСаудитска Арабия има суперсила.
Страната е не само най-големият износител на суров петрол в света, но и нейните производствени разходи са най-
ниските – едва около 10 долара за барел. А когато около 75% от бюджетните ти прих... 

За да отбележи 75-ата годишнина от установяването на дипломатическите отношения между Китай и България, да
събере на едно място предприемачи от двете страни с цел насърчаване на обмена в областта на търговията и
инвестициите, да повиши обхвата и нивото на бизнес сътрудничеството, посолството на Китай в България ще
проведе Изложение на водещи китайски продукти и услуги и бизнес форум с двустранни с... 

За да отбележи 75-ата годишнина от установяването на дипломатическите отношения между Китай и България, да
събере на едно място предприемачи от двете страни с цел насърчаване на обмена в областта на търговията и
инвестициите, да повиши обхвата и нивото на бизнес сътрудничеството, посолството на Китай в България ще
проведе Изложение на водещи китайски продукти и услуги и бизнес форум с двустранни с... 

Годишна инфлация в еврозоната се забавя рязко през август, става ясно от данните на Евростат. Индексът достига
2,2% през месеца, което е с 0,4 процентни пункта по-малко спрямо предишния месец (2,6%) и се доближава все
повече до целта на Европейската централна банка от 2%. Това е най-слабата инфлация в еврозоната от юли 2021
г. насам. Спрямо предходния месец инфлацията през август се повиши с 0,2 н... 

За фискалната година тя достигна 13 млн. евроDolce & Gabbana Holding отчете по-голяма оперативна загуба от
очакваното, като показателят достигна 13 млн. евро за фискалната година до март. Това се случи, след като
гигантът увеличи инвестициите в мрежата си от магазини и подразделението си за красота, предава Ройтерс. През
предходната фискална година оперативната загуба е била 1 млн. евро, показ... 

"Хитачи" с интерес да строи трансформатори и малки модулни реактори у насToshiba Energy Systems & Solutions
Corporation ще съдейства на България за максимално бързо възстановяване на работата на ПАВЕЦ "Чаира".
Съгласие за това бе постигнато по време на срещата на министъра на енергетиката Владимир Малинов с
управителния директор и директор "Енергийни системи" в корпорацията Цутому Такеучи. Два... 

Заглавие: Цената на петрола за фискална рентабилност в Саудитска Арабия расте скоростно
Дата: 05.09.2024 09:35
Медия: Profit

Заглавие: Изложение за водещи китайски продукти и услуги и бизнес форум с двустранни срещи
Дата: 04.09.2024 12:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Изложение за водещи китайски продукти и услуги и бизнес форум с двустранни срещи
Дата: 04.09.2024 11:53
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Еврозона:Годишната инфлация се забавя
Дата: 04.09.2024 17:40
Медия: Economynews

Заглавие: Оперативната загуба на Dolce & Gabbana се увеличава
Дата: 04.09.2024 21:39
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Тошиба ще ремонтира ПАВЕЦ "Чаира"
Дата: 05.09.2024 09:34
Медия: Economy

Заглавие: Виктория Христова от Фонда на фондовете. За финансите и хората
Дата: 05.09.2024 09:22
Медия: Жената Днес

https://profit.bg/article/2024090505574950424
https://www.dotbg.bg/article/18808337
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/18808335
http://www.economynews.bg/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B2%D1%8F-news113962.html
https://www.investor.bg/a/557-moda/400360-operativnata-zaguba-na-dolce-gabbana-se-uvelichava
https://www.economy.bg/bulgaria/view/59480/Toshiba-shte-remontira-PAVEC-Chaira%E2%80%9C
https://www.jenatadnes.com/pari-v-jenski-rod/viktoriya-hristova-ot-fonda-na-fondovete-za-finansite-i-horata/


Финансовият сектор има свойството да "изсушава" хората, които са му се посветили. Или поне така изглежда
отстрани заради многобройните му правила и регулации, заради строгата прецизност на екселските таблици и
бездушната неумолимост на цифрите, заради неразбираемата на моменти терминология, заради писания и
неписан протокол във функционирането на банките, където репутацията и доверието, консервати... 

Производствената база в гр. Видин произвежда изцяло свежи млечни продукти и трайни млечни продукти: сирена,
кашкавали, пресни и кисели млека и млечнокисели напитки. Особеностите на региона / липсата на големи
доставчици, отдалечеността на предприятието от областите с големи кравеферми и увеличение на цените на
суровините и материалите, са едни от основните проблеми, пред които е изправена производ... 

Всички граждани виждаме, че определено цари един много деструктивен хаос. Това създава усещане за една
системна несигурност. Не можеш да имаш предвидимост. Не можеш да знаеш какво следва утре. Няма стабилни
условия, в които бизнесът да прогнозира своите инвестиции, хората да знаят дали тази политическа несигурност
няма да се отрази на икономическите им перспективи, на доходите им, на стабилността.... 

През първите три години от изпълнението на Механизма за възстановяване и устойчивост - МВУ (Recovery and
Resilience Facility -RRF) на ЕС, който разполага с бюджет от 724 млрд. евро, са натрупани закъснения при
изплащането на средствата и изпълнението на проектите. Това установява специален доклад на Европейската
сметна палата (ЕСП) за усвояването на средствата по инструмента, публикуван на официал... 

АЕЦ "Козлодуй" отбеляза 50 години от пускането на първи блокПървата и единствена атомна централа у нас
отбеляза 50 години от пускането в експлоатация на първи блок. За спомените от строителството на централата и
за бъдещето на ядрената енергетика у нас говорят бивши и настоящи служители на АЕЦ "Козлодуй". Цоло
Катарински е енергетик, който участва в строежа на блоковете на атомната централа. БГ... 

Моментът сега е много болезнен, заяви политическият и икономически анализаторВсички граждани виждаме, че
определено цари един много деструктивен хаос. Това създава усещане за една системна несигурност. Не можеш
да имаш предвидимост. Не можеш да знаеш какво следва утре. Няма стабилни условия, в които бизнесът да
прогнозира своите инвестиции, хората да знаят дали тази политическа несигурност няма да... 

Заглавие: С 3,5 млн. лв. държавата обновява базата на "Ел Би Булгарикум" във Видин
Дата: 05.09.2024 07:47
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Кузман Илиев: Политиката е война и разделение
Дата: 05.09.2024 07:04
Медия: Елхово.news

Заглавие: Европейската сметна палата предупреждава, че държавите от ЕС могат да не успеят да усвоят
средствата от Механизма за възстановяване и устойчивост
Дата: 05.09.2024 06:54
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: "Държавата строеше, а сега руши": Какво си спомнят хора, участвали в строежа на АЕЦ "Козлодуй"
(ВИДЕО)
Дата: 05.09.2024 06:42
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Кузман Илиев: Политиката е война и разделение
Дата: 05.09.2024 06:23
Медия: Факти

Заглавие: Toshiba ще ни помага за ПАВЕЦ "Чаира"
Дата: 04.09.2024 23:25
Медия: News.bg

https://www.bgnes.bg/s-3-5-mln-lv-darjavata-obnovqva-bazata-na-el-bi-bulgarikum-vav-vidin
https://elhovo.news/?p=421263
https://enterprise.bg/finances/evropeyskata-smetna-palata-preduprezhdava-che-darzhavite-ot-es-mogat-da-ne-uspeyat-da-usvoyat-sredstvata-ot-mehanizma-za-vazstanovyavane-i-ustoychivost
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/darzhavata-stroeshe-a-sega-rushi-kakvo-si-spomnjat-hora-uchastvali-v-stroezha-na-aec-kozloduj-video.html
https://fakti.bg/bulgaria/909862-kuzman-iliev-politikata-e-voina-i-razdelenie
https://news.bg/energy/toshiba-shte-ni-pomaga-za-pavets-chaira.html


Toshiba Energy Systems & Solutions Corporation ще съдейства на България за максимално бързо възстановяване
на работата на ПАВЕЦ "Чаира". За това е било постигнато съгласие по време на срещата на министъра на
енергетиката Владимир Малинов с управителния директор и директор "Енергийни системи" в корпорацията Цутому
Такеучи. Двамата разговаряха в Токио, където министър Малинов е на работно посеще... 

Където има язовири за питейни цели, режим на вода няма"Трябва да има политическа воля за приемане на
цялостна стратегия за управление на водите с хоризонт 2050 г. и изграждане на нови язовири", заяви министърът
на регионалното развитие и благоустройството инж. Виолета Коритарова в парламента днес по време на
изслушване за водната криза в страната, в което бяха изслушани министрите и на другите отг... 

Потребителите нямат притеснения около пазара на труда, доходите им растат и предприемат покупки, а
предприемачите виждат това и вдигат цените, за да могат да увеличат печалбите си Пазарните участници често
прогнозират спад в цените на жилищата, тъй като очакванията са, че все по-малко хора ще могат да си позволят
имот, но ръстът на доходите подкрепя търсенето. Потребителите нямат притеснения около... 

България е сред най-добрите държави в Европа за започване на нов бизнес. Тя е предпочитан център заради
ниските административни разходи, квалифицираната работна ръка, прекрасното си географско положение,
съобщава БГНЕС като цитира "Евронюз". Създаването на малко или средно предприятие в Европа /МСП/ не е
толкова трудно, колкото повечето хора си мислят. Въпреки че в някои страни на континента има п... 

"Тук-там Кошер" са млади хора, които искат да помогнат на други млади българи да успеят. Това е съчетание на
технологии, наука и култура, бизнес контакти и безкрайни възможности, събрани на едно място. Всичко това
предстои съвсем скоро – на 18 септември в ИЕЦ София. Повече за събитието разказа в студиото на "Добро утро,
Европа" експертът по комуникации Лилия Мерджанова. Вижте разговора във видеото... 

На 1 септември 1912 г. Димитър Апостолов Ценов прави най-голямото индивидуално дарение за развитие на
българското висше образование. Родолюбивият българин и възрожденец, виден търговец, акционер и
предприемач завещава на родния си град Свищов цялата си собственост – пари, ценни книжа и недвижими имоти,
оценени тогава на 5 млн. златни лева (днес, по консервативни оценки, стойността на дарението дал... 

Повече от половината безработни у нас са без професионална квалификация. Това сочат данни на Агенцията по

Заглавие: Министър Коритарова: Трябва да има политическа воля за приемане на цялостна стратегия за
управление на водите с хоризонт 2050 г. и изграждане на нови язовири
Дата: 04.09.2024 22:37
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Ръстът на доходите подкрепя търсенето на жилища
Дата: 05.09.2024 08:30
Медия: Econ

Заглавие: България е сред най-добрите държави за стартиране на нов бизнес в Европа
Дата: 05.09.2024 07:39
Медия: ПИК

Заглавие: "Кошер": Пресечна точка на бизнеса, технологиите и креативните индустрии
Дата: 05.09.2024 09:53
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Преди 112 години Димитър Ценов прави дарение за създаване на Свищовското висше училище
Дата: 05.09.2024 09:42
Медия: Янтра днес

Заглавие: Безработицата у нас: уменията на хората се разминават с очакванията на бизнеса
Дата: 05.09.2024 10:09
Медия: Новини.бг

https://zonanews.bg/bulgaria/ministar-koritarova-tryabva-da-ima-politicheska-volya-za-priemane-na-tsyalostna-strategiya-za-upravlenie-na-vodite-s-horizont-2050-g-i-izgrazhdane-na-novi-yazoviri-
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A0%D1%8A%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B0_l.a_i.808634_at.10.html
https://pik.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-news1245513.html
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заетостта. Броят им е нараснал с 8% спрямо първите шест месеца на изминалата година. Над 152 000 е броят на
безработните в България, а над 87 000 от тях не са квалифицирани професионално. "Причините за безработицата
са комплексни. На първо място, разбира се, оказва влияние икономическата обста... 

Сърбия ще получи около милиард и половина от общо 6 милиарда евро, които Европейският съюз е заделил за
всички страни от Западните Балкани. Сумата ще бъде дарена на страната през следващите три години, обяви
ръководителят на делегацията на ЕС в Сърбия, цитиран от местните медии. Посланик Емануеле Джауфре уточни,
че чрез провеждане на реформите през следващите три години, съгласно Плана за растеж, ... 

Обобщаваме компаниите по сектори - автомобили, енергетика, храни, потребителски стокиНякои западни
компании продадоха руските си активи или ги предадоха на местни мениджъри, за да спазят санкциите във
връзка с войната в Украйна и да отговорят на заплахите на Кремъл, че може да конфискува чуждестранни активи,
предава Reuters. Това са някои компании, които са продали бизнеса си в Русия, разделени по... 

Излизащите данни, макар и тревожни, не отразяват реалната картина за дефицита в бюджета. През пролетта БНБ
направи вноска в хазната, която не беше длъжна да прави и която не може да очакваме да се случва ежегодно.
Ако прибавим тези над 600 милиона лева, дефицитът отива над 2 млрд. лева. По данни на финансовото ведомство
над 1 млрд. лв. от наличността по бюджетната рамка са пари за общините. Ефекти... 

На 06.09.2024 г. влизат в сила Общи условия на договорите за клиентите, които Електрохолд Продажби снабдява
като доставчик от последна инстанция (ДПИ). Общите условия улесняват клиентите, които вече не трябва да
сключват индивидуални договори с ДПИ. Важна промяна е, че фактурите за консумирана електроенергия на
клиентите на ДПИ ще се изпращат по електронен път, като те ще имат на разположение еле... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Международната организация на труда констатира натиск за увеличаване на неравенствата, тъй като делът на
трудовите доходи се задържа, а голяма част от младите хора остават без работа, образование или обучение
Международната организация на труда (МОТ) констатира натиск за увеличаване на неравенствата, тъй като делът
на трудовите доходи се задържа, а голяма част от младите хора остават без работа, о... 
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Близо 1,4 млрд. лв. са платени през виртуалния и физическите ПОС терминали на Националната агенция по
приходите (НАП) от началото на август миналата година до края на юли 2024 г., съобщиха от приходната агенция.
За същия период чрез устройствата в офисите на НАП и през е-услугата за плащане с карти (т.нар. виртуален ПОС)
без такси са извършени повече от 2,2 млн. трансакции. Потребителите имат въз... 

Повече от половината безработни у нас са без професионална квалификация. Това сочат данни на Агенцията по
заетостта. Броят им е нараснал с 8% спрямо първите шест месеца на изминалата година.Над 152 000 е броят на
безработните в България, а над 87 000 от тях не са квалифицирани професионално. "Причините за безработицата
са комплексни. На първо място, разбира се, оказва влияние икономическата обстан... 

Новини Бг Частните фирми в София дават по-високи заплати, но пък възнагражденията в обществения сектор се
повишават доста повече, показват данните на НСИ. През второто тримесечие на 2024 г. средната брутна месечна
работна заплата за София нараства спрямо първото тримесечие с 3%, като достига 3 129 лева. За обществения
сектор средното възнаграждение е 2 997 лв., а за частния – 3 160 лева, пише Pari... 

КНСБ предлага максималният осигурителен доход за 2025 г. да бъде увеличен от 3750 на 4000 лв. Предложението
е във връзка с предстоящите обсъждания на бюджета за догодина. Става дума за повишение със същия процент,
с който нараства средногодишно средната работна заплата за страната.Това каза пред БНР експертът от
синдиката и заместник-председател на Надзорния съвет на Националния осигурителен инсти... 

В брой 38 на Държавен вестник бяха обнародвани промените в Закона за отбраната и въоръжените сили на
Република България.Според тях, считано от 1 януари 2025 година базата за определяне на размера на основното
месечно възнаграждение на военнослужещите за най-ниската длъжност се определя ежегодно въз основа на
средната работна заплата да страната за второто тримесечие на предходната година по данни ... 

Окончателните размери на основните месечни възнаграждения ще бъдат определени и обявени с акт на
министъра на отбраната след обнародването на Закона за държавния бюджет за 2025 г., допълва министър
Запрянов В брой 38 на Държавен вестник бяха обнародвани промените в Закона за отбраната и въоръжените
сили на Република България. Според тях, считано от 1 януари 2025 година базата за определяне на ра... 

КНСБ предлага максималният осигурителен доход за 2025 г. да бъде увеличен от 3750 на 4000 лв. Предложението
е във връзка с предстоящите обсъждания на бюджета за догодина.Става дума за повишение със същия процент, с
който нараства средногодишно средната работна заплата за страната. Това каза пред БНР експертът от
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синдиката и заместник-председател на Надзорния съвет на Националния осигурителен инсти... 

694 фирми в България провеждат дуално обучение на ученици с над 1600 наставници. Това съобщи заместник-
министърът на образованието и науката Таня Михайлова по време на дискусията "Демографското бъдеще на
регионите", която се проведе в Етрополе. Тя посочи, че именно в дуалното обучение е отговорът на един от
поставените по време на дискусията въпроси –за недостига на кадри за бизнеса. Образованието... 

Минималната работна заплата (МРЗ) да стане 1272 лева през 2028 година са прогнозните изчисления на
министерството на финансите, става ясно от указанията за подготовката на проекта за бюджет за 2025 година,
изпратени до първостепенните разпоредители на бюджетните средства. Това означава, че увеличението на
минималното възнаграждение за 4 години ще е с 339 лева, тъй като в момента МРЗ е 933 лева., п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

"Македония и Сърбия поддържат много близки отношения и със сформирането на новото правителство, водено от
ВМРО-ДПМНЕ, те ще се подобрят още повече, защото това са два приятелски, два братски народа, които трябва да
имат най-добри отношения и най-добро сътрудничество". Това заяви македонският вицепремиер и дясна ръка на
Християн Мицкоски - Александър Николоски, предаде БГНЕС. Днес македонска правит... 

Идилията на Спас Русев с Делян Певвски е пркилючила и корпулентният е подкарал и него без задръжки. Доскоро
Русев беше лице на заем, което представляваше интересите на Пеевски в телеком бизнеса и в трите национални
телевизии. Вече май е минал от другата страна – на неудобните, които подлежат на "масаж" с бухалките – НАП,
КПК, Прокуратура, кафевите свински медии. Евгени Русев – син на неслучайния С... 

Някога чудили ли сте се как богатите хора са се превърнали в такива? И не, тук нямаме предвид онези, които се
занимават с "тъмни" сделки, а тези, които са забогатели, благодарение на собствения си труд и постоянство.
Истината е, че всички те имат общи навици, които им помагат да успяват във всичко, с което се захванат. Навици,
които всички богати хора имат Определят си финансови цели Точно това е ... 

Консултантите и брокерите се чувстват най-малко напрегнати в професионален план, сочат данни на
LinkedInРъководител на проект или проджект мениджър, каквото е англоезичното название у нас, е професията с
най-висок риск от прегаряне, показват последните проучвания на LinkedIn, обхващащи над 16 000
професионалисти в САЩ в периода март-юни. Четирима от всеки десет американци съобщават, че се чувстват... 
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Решението на ЦИК е незаконно. Ще има ДПС-Ново Начало. Това заяви в кулоарите на парламента председателят
на ПГ на ДПС Делян Пеевски. Забегналата шефка на ЦИК се завърна. Тя е зам.-председател на една от партиите,
които участват в коалицията с деребеите. Решението на ЦИК е абсолютно незаконно. Не го приемам. Ще има
ДПС-Ново начало, колкото и да е мъчно на всички крадци олигарси, на мафията в Бълга... 

Висшият съдебен съвет (ВСС) е с изтекъл мандат и няма демократична легитимност да избира нов главен
прокурор за следващите 7 години на Република България. Това заяви народният представител от "Продължаваме
промяната – Демократична България" (ПП-ДБ) Надежда Йорданова, предаде репортер на БГНЕС. Йорданова
подчерта, че Прокурорската колегия на ВСС планира да започне действия за възобновяване на проце... 

"За истината" препубликува анализ на Генка Шикерова и Павела Костова от "Свободна Европа". Бивш министър,
бивши депутати на Слави Трифонов, дори председателката на ЦИК. Много от тези хора са били обвинявани във
връзки с ДПС и преди, но днес връзката вече е факт. Двете крила в ДПС избраха да участват в изборите с помощта
на партии, зад които изплуват познати имена. В понеделник след дълга борба за ... 

Когато има скандал в семейството, не е добре да се намесват роднини"Забелязвам желание от страна на ГЕРБ да
се дистанцира от ДПС, което е правилно, тъй като тази криза може да завлече и останалите политически субекти и
партии", каза пред bTV Румяна Бъчварова, бивш министър на вътрешните работи и бивш посланик на България в
Израел. По думите ѝ ГЕРБ няма как да вземат страна. "Когато има скандал в ... 

Ако бъде отнет имунитетът на Пеевски, това би било знаково и форма на провокация към него, каза Румяна
Бъчварова "Забелязвам желание от страна на ГЕРБ да се дистанцира от ДПС, което е правилно, тъй като тази
криза може да завлече и останалите политически субекти и партии. Не мисля, че ГЕРБ могат да вземат страна в
този момент. Когато има скандал в едно семейство не е добре да се намесват и роднини... 

"Забелязвам желание от страна на ГЕРБ да се дистанцира от ДПС, което е правилно, тъй като тази криза може да
завлече и останалите политически субекти и партии. Не мисля, че ГЕРБ могат да вземат страна в този момент.
Когато има скандал в едно семейство не е добре да се намесват и роднините". Това каза в предаването Румяна
Бъчварова, бивш министър на вътрешните работи и бивш посланик на България в И... 

Заглавие: Пеевски: Решението на ЦИК е незаконно. Ще има ДПС-Ново Начало. Ще спра президентския проект на
Радев
Дата: 05.09.2024 10:03
Медия: Буднаера

Заглавие: Надежда Йорданова: ВСС е с изтекъл мандат, няма легитимност да избира нов главен прокурор
Дата: 05.09.2024 09:44
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Мрежата на ДПС. Какви връзки разкриват партиите, с които се коалираха Доган и Пеевски
Дата: 04.09.2024 11:38
Медия: За истината

Заглавие: Бъчварова: Кризата в ДПС може да завлече и другите партии
Дата: 05.09.2024 10:15
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Бъчварова за ГЕРБ и ДПС: Когато има скандал в семейството, не е добре да се намесват и роднините
Дата: 05.09.2024 10:11
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Румяна Бъчварова: Трябва да има принципна позиция как да работят институциите и как да се
проведат изборите
Дата: 05.09.2024 09:59
Медия: Фокус

http://www.budnaera.com/202404f/24041840.html
https://www.bgnes.bg/nadejda-yordanova-vss-e-s-iztekal-mandat-nqma-legitimnost-da-izbira-nov-glaven-prokuror
https://zaistinata.com/%D0%BC%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BF%D1%81-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B8-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82/
https://www.dnes.bg/izbori-2024/2024/09/05/bychvarova-krizata-v-dps-moje-da-zavleche-i-drugite-partii.619237
https://akcent.bg/article/70120
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Rumyana-Buchvarova-Tryabva-da-ima-principna-poziciya-kak-da-rabotyat-instituciite-i-kak-da-se-provedat-izborite-2251814


"Това, която днес се случва в ДПС са процеси, които много отдавна предричахме. Не можеш да караш българските
турци да бранят едни сараи. Има нещо дълбоко сбъркано", каза тя."Хората очакват от партиите да имат ясен план
за реформа. Аз лично не съм видяла обаче такова нещо". Това коментира пред БНТ Надежда Нейнски, бивш
външен министър и български посланик в Турция.Тя напомни девиза - "няма дясно, н... 

Делян Пеевски коментира пред журналисти в парламента, че "Русия прави всичко, за да превземе България",
настоявайки, че "аз ще го спра това нещо". "Русия прави всичко, за да превземе България и като бъде инсталиран
президент и президентска република и след това ще стане страшно в България, но аз ще го спра това нещо",
настоя той. Коментарът му беше по повод искания от "Да, България" негов депутатс... 

Заглавие: Надежда Нейнски: Има нещо сбъркано в ДПС. Не можеш да караш българските турци да бранят едни
сараи
Дата: 05.09.2024 09:18
Медия: Епицентър

Заглавие: Пеевски: Русия превзема България, но аз ще я спра! Решението на ЦИК е незаконно. Ще има ДПС на
Пеевски
Дата: 05.09.2024 10:00
Медия: Гласове

https://epicenter.bg/article/Nadezhda-Neynski--Ne-DPS--vsichki-partii-u-nas-zashtitiha-etnicheskiya-mir/360148/2/0
https://glasove.com/novini/peevski-rusiya-prevzema-balgariya-no-az-shte-ya-spra-reshenieto-na-tsik-e-nezakonno-shte-ima-dps-na-peevski
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